
Møter KKL 21 april 
 

 

Til stade: Rune Lid,  Tom Georg Indrevik, , June Johannesen, Anne-Merete, Råmund Skjold ,Line Barmen, Vigleik Brekke, Anne Erdal, 

Line Barmen, Stein Inge Stigen, Jens Eikås 

På telefon: Sissel Iren Nesse,  
 

Status smitta: 

Møte 09:00    

Punkt til handsaming Beskriving Konsekvensar/Tiltak/vedlegg Konklusjon/ansvar 

Kulturskolen Tas opp første møte etter påske. 
Høre med nabokommuner hva de ser for seg og se på felles 
kjøreregler. 

VS_ Gjenåpning av 

skolene - Kulturskolen sin plass i dette.msg 

Har dialog videre med 
nabokommunar og tar sak 
opp ved en senere 
anledning.  

Spørsmål frå skule - 
Oppvekst 

Reinhald: 
-Blir det definert kva og om vi får ekstra reinhald?  Vi har satt opp ei 
romplan der vi har laga ei plan  over rom som ikkje er i bruk for å 
auke opp reinhald på områder vi bruker. Der har vi og satt opp kva 
behov vi har for ekstra reinhald. Vi vil sende den til reinhald, men 
avventer litt for å sjå om vi får noko felles informasjon. 
 
- Får vi ekstra desinfeksjon til bruk på uteskule av reinhald, eller må 
vi skaffe dette sjølv? 
 
- Får vi vaskeservietter til bruk på uteskule eller må vi skaffe det 
sjølve? 
 

VS_ Nokre spørsmål 

som vi treng avklaring på som kanskje kjem.msg
 

Reinhald kontaktpunkter 
2.ganger for dagen 
 
Desinfeksjon – eigedom har 
fått køyrd ut. Skule må 
kontakte – slik det fungerer i 
det daglege.  
 
Råmund sjekker namn og 
avdeling og gjev Anne-
Merete tilbakemelding på 
dette. 
 



-Får vi munnbind til bruk på elevar som viser sjukdomsteikn eller 
må vi skaffe det sjølve? 
 
- Får vi desinfeksjon som kan stå på personaltoalett til å reingjere 
ved behov, eller osb... 
 
- Får vi plast/vinylhanskar til bruk ved behov, eller må osb... 
 

Få noen munnbind nnår de 
får termometer  

Info BHG og SFO  

BH og SFO  si plikt 

til å sikre nøkkelpersonell_ særlege behov framleis.msg
 

 

Bruk av munnbind Helseleiar har blitt bedt om ein skriftleg begrunnelse frå ein tilsett 
på kvifor dei ikkje kan få bruke munnbind når dei går rundt til ulike 
pasienter ( som ikkje har symptom, men som eit generelt 
forebyggande perspektiv og som eit trygghet for dei tilsette). 
Helseleiar tenker det er viktig at kommunen kjem med ein samla 
begrunning slik at det ikkje vert gjort ulikt i dei ulike einingane. 
Korleis tenker du at me skal begrunne dette for dei tilsette? 
 

Restriktive i bruken av 
smittevernutstyr 
 
Når vi får janus munnbind 
kan vi dele dei ut. Får dei i 
løpet av uke 18.  
 
Forsøke å få tak i 1000 stk 
nå.  
 
 

Tar diskusjon på dette i 
morgen 
 
Har hastebestilt 500 frå 
janus med 6 lag. 
 
Korleis sy sjølv – lager sak 
saman med Vigleik – privat 
sying og privat bruk. 

Skuleskyss Vestland fylke møte, skulebusser, Kva gjer vi nå, korleis rigge oss på 
måndag når skulen starter. Skal starte opp vanlege rutebusser. 
 
Begynne og slutte til ulik tid, men vanskeleg å handtere fordi Skyss 
er bunde opp ruter/tal bussar. Venter på rettleiar for skulestart 
som kjem i dag.  
 

  

Spørsmål på koronatelefon 
i går 

En innbygger ringer og føler seg usikker nå når konen har begynt å 

jobbe i barnehage igjen. Han har alvorlig lungesykdom og dårlig 

blodsirkulasjon. På pressekomf. fredag sa Høie at kommunene 

Dokumentere at ho bur 
saman med person så gjev 

 



skulle legge til rette for alternative steder på bo i slike tilfeller. Er 

dette noe kriseteamet har fått sett på, og hvilke tilbud finnes for 

disse? 

 

rettleiar gode føringar på 
dette.  

Status tilsette  

Status 20_4.msg
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